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Aanwezig:

De heer Lammers, BPV Westerheide en BPV Argus, mevrouw Borgeld, de heer Titulaer, mevrouw 
Boekholt, de heer Buijks

Namens de gemeente: T. Stam, wethouder,  A. de Vos, ruimtelijke ontwikkeling

Het doel van dit gesprek is een terugkoppeling te geven van het bestuurlijk overleg dat de wethouder 
had met de provincie, gedeputeerde Tekin. 

Er zijn diverse onderwerpen aan de orde geweest. Het verslag van dit overleg is pas vanmorgen 
aangeleverd door de provincie, de wethouder heeft dit nog niet kunnen bestuderen. 

Onderwerpen bestuurlijk overleg

De onderwerpen die aan de orde zijn geweest zijn: het strekken van de fietstunnel onder de N525; 
het fietsoversteekplein, het ecoduct, geluid en snelheid aan de Larense kant en een oplossing voor 
de familie Titulaer.

1. Snelheid/geluid

Voor wat betreft de snelheden van de N525; er is inmiddels ook ambtelijk bij de provincie 
geconcludeerd, dat er sprake is van een herinrichting van de weg die niet voldoet aan de richtlijnen. 
De weg is heringericht naar de richtlijnen van een weg buiten de bebouwde kom. De omwonenden 
geven aan dit al in de zienswijzen -tevergeefs- naar voren te hebben gebracht. De aanwezigen geven 
aan dat er sprake is van structurele overschrijding van de maximum snelheid en door rood licht 
rijden. Deze feiten én de hoeveelheid aanrijdingen op de weg, geven aan dat er maatregelen 
genomen moeten worden. De provincie heeft hier ambtelijk aandacht voor wordt samen met de 
gemeente een brief opgesteld om de noodzaak tot handhaving onder de aandacht te brengen van 
het openbaar ministerie.

2. Fietstunnel/ecoduct

Voor wat de fietstunnel betreft heeft de wethouder aangegeven dat deze gestrekt moet worden om 
meer ongevallen te voorkomen. Dit zal door de provincie opnieuw worden bekeken, zeker in relatie 
tot het realiseren van een ecoduct. De heer Lammers merkt op het schrijnend te vinden dat er wel 
geld is voor een ecoduct maar niet voor het bestrijden van de snelheids- en geluidsproblematiek van 
de Hilversumseweg.

3. Geluidscherm

Ten aanzien van het geluidscherm heeft de wethouder bij de gedeputeerde aangegeven dat hij het 
niet kan uitleggen dat er miljoenen in het project zijn gestoken, maar voor dit laatste deel van het 
project geen geld beschikbaar is. Er is aangegeven bij de provincie dat de heer Titulaer bereid is 
wellicht een deel van de kosten voor zijn rekening te nemen en/of risico’s op zich te nemen. Dit is 
door de provincie echter niet met hem besproken. 



De gedeputeerde geeft aan dat dit laatste een nieuw feit is, waardoor het eerder ingenomen 
standpunt opnieuw bekeken zal worden, maar dat daarbij mogelijke precedentwerking een rol zal 
spelen. 

Mevrouw Borgeld en de heer Titulaer geven aan dat dit argument geen rol hoeft te spelen; op de 
provinciale geluidkaart is zijn woning als ‘rood’ aangegeven, deze situatie zal zich niet op veel plekken 
voordoen. 

De wethouder heeft aangegeven bij de provincie dat een nieuw bestuurlijk traject ook risico op hoge 
proceskosten en tijdsverlies met zich zal brengen, ook al omdat een dergelijk besluit door de 
gemeenteraad genomen moet worden.  De wethouder gaat er vanuit dat de provincie in overleg gaat 
met de heer Titulaer. 

Mevrouw Boekholt geeft aan dat zij hierbij wil aansluiten. De wethouder geeft aan dat dit gaat om 
een nieuwe situatie waarover het in het bestuurlijk overleg niet is gegaan. 

De wethouder geeft aan dat voor wat betreft er vanuit de gemeente er ambtelijk gedacht wordt aan 
een sluisje bij de hoek Hilversumseweg/Vredelaan.

De  algehele conclusie van het bestuurlijk overleg is dat er een nieuwe wind is gaan waaien bij de 
provincie, de gedeputeerde meer open lijkt te staan voor het belang van de inwoners en meer begrip 
toont voor het standpunt van de wethouder die zich solidair verklaarde met de omwonenden. 

Vervolg

- Gemeente geeft reactie op het verslag van de provincie
- Aanwezigen worden op de hoogte gehouden van de voortgang door de gemeente
- Van dit overleg wordt een kort verslag gemaakt en gedeeld. 

De heer Buijks wordt door de wethouder geintroduceerd.  Er is een burgerinitiatief gestart om data 
te verzamelen in verband met overlast door verkeer. Het gaat om gegevens voor fijnstof, stikstof, 
geluid. Aanstaande woensdag is er een informatieavond, over en de aanwezigen worden hiervoor 
uitgenodigd. Ook doet de heer Buijks een beroep op de wethouder om dit bestuurlijk af te stemmen 
met Blaricum en Hilversum. 


